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长汀县（汀州府城）

简称“汀”，隶属福建省，是中央苏区汀州市所在地

[1]  、红旗跃过汀江的地方

[2] 、 位于福建省西部，武夷山脉南麓，南邻广东、西接江西；自古为闽、粤、赣三省边陲要冲，被誉为“福建省西大门”。

[3] 、长汀历称汀州，汉代置县，自唐开元二十四年置汀州始，成为福建五大州、七闽地、八闽府之一。自盛唐以来的一千多年里，长汀一直是州、
郡、路、府治所在地，是“客家文化（闽西）生态保护实验区”的科教文化中心 。

[4] 、长汀亦称汀州府，是客家人聚居的第一座府治城市，被誉为“世界客家首府”。长汀还是国务院批复的第三批国家历史文化名城（1994年）、
中国烹饪协会首个颁布的中国客家菜之乡（2004年），享有“福建美食名城”、“红军的故乡”、“红色小上海”的称号 。

[5] 、长汀融人文景观与自然景观于一体，被“中国的十大国际友人”路易·艾黎誉为“中国最美丽的山城”。

[6] 、 2012年获“中国十大最具人文底蕴古城古镇”称号。长汀成为全国第一批“绿水青山就是金山银山”实践创新基地、首批国家生态文明建
设示范市（县），成为福建省唯一同时获得这两个称号（授牌）的县（市）。2018年3月成为第一批通过全国水生态文明建设试点验收城市 。
[7] 、 2019年3月，被列为第一批革命文物保护利用片区分县名单。
[8] 、 2019年度福建省县域经济发展“十佳”县（市）。
[9] 、 2020年5月，被列入国家级县城新型城镇化建设示范名单。

2019年，全县地区生产总值达（以四经普为基数核算）289.75亿元，按可比价格计算，增长7.4% 
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Changting County (Tingzhou Fucheng)
Referred to as "Ting", belongs to Fujian Province, is the seat of The Central Suzhou District Tingzhou City

[1] Where the red flag jumps over the Ting River.
[2] It is located in the west of Fujian Province, at the southern foot of Wuyi Mountain, adjacent to Guangdong in the south and Jiangxi in the west. 
Since ancient times, it has been the border crossing of Fujian, Guangdong and Jiangxi province, and is known as the "western gate of Fujian 
province".
[3] In the Changting calendar, Tingzhou was established as a county in the Han Dynasty. Since it was established in The 24th year of the Kaiyuan of 
the Tang Dynasty, It has become one of the five provinces of Fujian, the seven provinces of Fujian and the eight Provinces of Fujian. For more than 
one thousand years since the tang Dynasty, Changting has been the seat of prefecture, county, road and government, and the scientific, educational 
and cultural center of "Hakka Culture (Western Fujian) Ecological Protection Experimental Area".
[4] Changting, also known as Tingzhou Capital, is the first prefecture city inhabited by Hakka people and is honored as the "Hakka capital of the 
world". Changting is also the third batch of national historical and cultural cities approved by the State Council (1994), the first Chinese Hakka cuisine 
issued by the Chinese Culinary Association (2004), and enjoys the title of "Fujian cuisine city", "hometown of the Red Army", "Red Little Shanghai".
[5] Changting integrates cultural landscape with natural landscape, and is praised as "The most beautiful mountain city in China" by "China's Top ten 
International Friends" Louis Reille.
[6] In 2012, it won the title of "Top Ten Ancient Towns with The Most Cultural Deposits in China". Changting became the first batch of practice and 
innovation bases of "clear water and green mountains are gold and silver mountains" and the first batch of demonstration cities (counties) of 
national ecological civilization construction, and became the only county (city) in Fujian Province to win both of these titles (awarding). In March 2018, 
it became the first batch of cities to pass the national pilot inspection of water ecological civilization construction.
[7] In March 2019, it was listed as one of the first counties for the protection and utilization of revolutionary cultural relics.
[8]. "Top ten" counties (cities) in County economic Development of Fujian Province in 2019.[9] In May 2020, it was included in the demonstration list 
of new-type urbanization construction of state-level counties.In 2019, the county's gross domestic product (GDP) reached 28.975 billion yuan 
(calculated from the base of the four jingpu), an increase of 7.4% at comparable prices
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医疗无界限 –
中国首位开国医疗学专业中將 傅连璋

1894年出生于长汀县河田镇伯公岭村,1925年被推举为长汀县福音医院院长。
红军起义初期无偿收治红军伤员,红军长征期间数次为军中发生的各种传染病提
出解决办法和医治方案,并主张为红军官兵接种疫苗,避免病情的扩散。此后更担
任毛主席保健医生,多次有效维护了毛主席身体健康,免于传染病与疾病的侵扰。
新中国成立后历任中央卫生部副部长,中华医学会会长等重要职务,为中国传染病
防治体系奠定了不可抹灭功绩。

2020年新冠疫情肆虐全球 , 长汀县政府迅速筹建『防疫物资生产基地』 , 提供
给防疫物资生产企业多项优惠政策和扶持 , 本着『人溺己溺』的慈悲胸怀积极
招揽各地优质生产企业 , 为提供给全球各地迫切需要的防疫物资做出充分努力 , 
这无疑是将长汀『医疗无界限』的精神升华的体现。
福建集翔医疗集团于是选择落地长汀 , 为这场人类文明史上有记载以来最大的
传染病疫情投入防疫物的生产。
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Medical treatment knows No 
boundaries –
China's first pioneer of medical science, Lt. Gen. - Lian Zhang FU

He was born in Bogongling Village, Hetian Town, Changting County in 1894, and was elected President of Changting 
County Evangelion Hospital in 1925. In the early days of the Red Army uprising, the wounded were admitted and 
treated free of charge. During the Long March, the Red Army provided solutions and medical treatment for various 
infectious diseases in the army on several occasions, and advocated vaccinating the Red Army officers and soldiers to 
prevent the spread of diseases. Since then, he also served as chairman MAO's health care doctor, and repeatedly 
effectively maintained Chairman MAO's health, free from infectious diseases and diseases. Since the founding of the 
People's Republic of China, he has served successively as vice Minister of the Central Health Ministry and President of 
the Chinese Medical Association, which have made ineffable contributions to China's infectious disease prevention and 
control system.Around the world in 2020 outbreak of the new champions league and changting county government's 
rapid preparation "epidemic prevention materials production base", provide epidemic prevention material production 
enterprises a number of preferential policies and support, in line with the "people drowned oneself drowned" 
compassion around the mind actively attract high-quality production enterprises, to provide the world desperately 
needs full efforts of epidemic prevention materials, this is undoubtedly the changting "health without boundaries," the 
spirit of sublimation.Fujian Jixiang Medical Group then chose to land in Changting, for the history of human civilization 
since the largest recorded epidemic of infectious diseases into the production of epidemic prevention products.

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

Choose the Changding 选择长汀

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔



Company Profile 

企业概况 Enterprise brief introduction3
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Enterprise brief introduction.      企业概况

Fujian Jixiang Medical Technology Co., Ltd

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

Fujian Jixiang Medical Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as the Company) is a large-scale
medical devices enterprise with the funding of China National Pharmaceutical Group Co., Ltd.
(Sinopharm) and Xiamen Hansen Group Co., Ltd., which is introduced by the People`s Government of Changting County, Fujian 
Province

福建集翔医疗科技有限公司(以下简称公司)是一家由福建省长汀县人民政府招商引资，由国药集团和厦门瀚森集团
投资建设的大型医疗器械类企业 ,

Founded in August, 2020, the Company is located in No. 29 Tingzhou Avenue, Cewu Town, Changting County, Fujian Province, 
boasting a total area of 170,000 square meters and a plant of 50,000 square meters. At present, its main products have been medical 
and household gloves made of PVC, latex, nitrile, etc.. Relying on the registered capital of 100 million RMB and the total investment of 
1,050 million RMB, the Company plans to build 39 large-scale automatic production lines with a length of
180 meters. By then, with the joint efforts of more than 100 technicians and 800 employees, the Company is able to reach an annual 
output of 7 billion gloves, paying a tax of at least 100 million RMB each year. The scale of production and sales ranks the first in Fujian 
Province.

公司成立于2020年8月，坐落于福建长汀县策武镇汀州大道29号，占地面积为17万平方米，厂房面积50000平方米，目前主
要产品为PVC、乳胶、丁腈等医用手套民用手套。公司注册资本为1亿元人民币，第一阶段总投资为10.5亿元人民币，公司共
计划投建200条丁腈及乳胶生产 , 300条混丁,合成及PVC生产线。第一批次将建成39条180米长的大型全自动生产线，60条全
新混丁合成及PVC产线 , 届时将年产450亿只手套，各项专业技术人员200余人，员工2800余人，年纳税额将超过2亿元人民
币以上。在同行业中产、销规模全省第一。
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In the spirit of unity, innovation, excellence, cooperation and leadership, the Company has been adhering to the humanized
management, upholding the business philosophy of science and technology constitute a primary productive force, and regarding 
R&D and innovation as the cornerstone to improve、the competitiveness. So far, all production lines are independently developed by 
the Company, which reflects its scientific and technological strength. Sticking to the marketing strategy of dwelling on domestic 
markets and exploiting overseas markets, the Company has set up a long-term strategic goal of promoting international cooperation. 
Its products now find a good sale in Southeast Asia, Africa, Europe and other regions.

团结、创新、卓越、共赢、领航是公司的宗旨和精神，公司始终秉持人性化的管理理念，以科技是第一生产力作为企业发展
的主调，永远把研发和创新当着企业提高竞争力的基石。目前所有生产线，皆为公司自主研发，拥有较高的技术含量。公司
以“站稳国内，开拓国际市场”积极推进国际化作为企业长远的战略发展目标。并逐步实现产品远销东南亚、非欧等地区。

The Company attaches great importance to brand awareness. While improving the ability and quality of management unceasingly, 
Jixiang people always uphold their creed of quality first, brand first. With unremitting efforts to occupy a leading position in China 
and even the world, the Company strives to build the reputation of Jixiang products both at home and abroad within two years.

公司重视品牌意识，在不断提升公司管理水平、管理质量的基础上，坚持“质量第一，品牌至上”是集翔人永恒的信条，公
司力争在二年内打响“集翔”牌产品在国内外的知名度，为跻身全国乃至世界前列不懈努力。

福建集翔获得长汀政府大力扶持！

Fujian Jixiang Medical Technology Co., Ltd

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

Enterprise brief introduction.      企业概况
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福建集翔获得长汀政府大力扶持！
Enterprise brief introduction.      企业概况

福建集翔医疗科技有限公司

Fujian Jixiang Medical Technology Co., Ltd
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福建集翔医疗科技有限公司

Fujian Jixiang Medical Technology Co., Ltd
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Technical support 技术支撑
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Enterprise brief introduction.      企业概况

Our company's equipment is configured by the domestic professional equipment research and 
development team, the daily capacity can reach 1.09 million, is the domestic production line with the 
highest daily capacity. 

我们公司设备由国内专业设备研发团队配置，日产能可达109万只，是国内目前日产能最高的
生产线。

The company's glove commissioning team is made up of engiAneer Zou, who has been engaged in glove 
commissioning for more than 20 years. Engineer Zou has been invited by dozens of glove factories at 
home and abroad to commissioning equipment 

公司手套调试团队由从业超20年的邹工程师为核心组成，邹工程师曾受到国内外数十家手套厂
邀请到厂调试设备
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Fujian Jixiiang

福 建 集翔

 

建线进度预估表 (战略合作伙伴合作新建线数量未列入)
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建线进度预估表 (战略合作伙伴合作新建线数量未列入)
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Certificate of approval of EIA
环评审评通过证明
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WID ERANGE 
OF PREMIUM QUILITY

优质产品 High quality products4
福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔



Examination gloves (Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

High quality products.         优质产品

丁腈检查手套 无 粉

质量特征：

生物相容性
柔软性和准确形状提供了极好的舒适性
珠状袖口增强了穿戴感，防止后卷高拉

伸强度和伸长率

Q U I L T Y F E A T U R E S

Biologically compatible

Softness and shape provides excellent comfort

Beaded cuff enhances donning and prevent rollback

High tensile strength and elongation
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Examination gloves (Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

丁腈检查手套 无 粉

采用100%合成丁腈橡胶胶乳(丙烯腈丁二烯)制造与相同

厚度的天然橡胶胶乳相比，可抵御多种化学品。

强度更高，抗穿刺性更好。

生物相容性.

柔软性和准确形状提供了极好的舒适性

珠状袖口增强了穿戴感，防止后卷

高拉伸强度和伸长率.

双手灵巧，手指可伸直。

无污垢痕迹、油污、嵌入的异物颗粒、凝结物等。完全

不含滑石粉。

全纹理可抓握，在各种条件下都能获得出色的性能。

High quality products.         优质产品
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Examination gloves (Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

丁腈检查手套 无 粉

产品规格
材料–合成丁腈橡胶胶乳(丙烯腈丁二烯)长度 –
240mm+/-5mm
重量–3.5至6.0克+/-0.3克/件袖口风格–珠状表面–棕
榈纹理AQL–1-2.5

P R O D U C T S P E C IF IC A T IO N S

Material –Synthetic Nitrile Rubber Latex 
(Acrylonitrile
Butadiene) Length –240 mm +/- 5mm
Weight –4.0to 6.0g +/- 0.3g per piece Cuff Style 
–
Beaded
Surface –Palm Textured AQL –1- 2.5

High quality products.         优质产品
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Examination gloves polymer coated(Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

聚合物涂层乳胶检查手套 无 粉

质量特征：

生物相容性
柔软性和准确形状提供了极好的舒适性
珠状袖口增强了穿戴感，防止后卷高拉
伸强度和伸长率

Q U I L T Y F E A T U R E S

Biologically compatible

Softness and shape provides excellent comfort  Beaded cuff enhances 

donning and prevent rollback High tensile strength and elongation 

Ambidextrous and straight fingers

High quality products.         优质产品
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Examination gloves polymer coated(Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

聚合物涂层乳胶检查手套 无 粉

产品规格

材料–合成丁腈橡胶胶乳(丙烯腈丁二烯)长度 –
240mm+/-5mm
重量–3.5至6.0克+/-0.3克/件袖口风格–珠状表面–棕榈
纹理AQL–1-2.5

P R O D U C T  S P E C IF IC A T IO N S

Material – Synthetic Nitrile Rubber Latex (Acrylonitrile Butadiene) Length –
240 mm +/- 5mm
Weight – 3.5 to 6.0g +/- 0.3g per piece Cuff Style – Beaded
Surface – Palm Textured AQL – 1 - 2.5

High quality products.         优质产品
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Examination gloves (Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

乳胶检查手套 无 粉

采用高质量创新制造技术制造，使手套柔软舒适。珠状袖口加
强了穿戴和防止回卷。
高拉伸强度和伸长率.
双手灵巧，手指可伸直。
无污垢痕迹、油污、嵌入的异物颗粒、凝结物等。额外的洗涤
和沥滤将过敏反应的可能性降至最低水平。聚合物涂层，便于
穿戴。
全纹理可抓握，在各种条件下都能获得出色的性能。

Manufactured with high quality and innovative  manufacturing technology 

that makes the glove soft  and provides excellent comfort. Beaded cuff  

enhances donning and prevents rollback.

High tensile strength and elongation. Ambidextrous  and straight fingers.

Free from dirt marks, oil stains, embedded foreign  particles, coagulum etc.

Extra washing and leaching reduces the possibility of allergic reactions to 

minimum level.

Polymer Coated for easy donning.

Fully textured grip for great performance in all  conditions.

High quality products.         优质产品
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Examination gloves (Powder-free)

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

乳胶检查手套 无 粉

质量标准

符合EN455标准。

根据QRS (GMP)和ISO 9001:2015、ISO 

14001:2015质量管理体系CE认证和TUV标准制造根据QRS (GMP)和

ISO 9001:2015、ISO 14001:SGS报告

和美国食品和药物管理局注册。

低过敏性，减少潜在的过敏反应。等等。

Q U A L I T Y S T A N D A R D S

Conforms to EN 455 standards.

Manufactured under QRS (GMP) and ISO 9001:2015 ,ISO 

14001:2015 Quality Management System  CE certified and 

TUV Standard

SGS Test report and FDA registration  Hypoallergenic 

reducing potential allergic reactions.  etc.

S, M, L, XL

High quality products.         优质产品
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PVC gloves

福 建 集 翔
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聚氯乙烯手套

质量标准

福建集翔聚氯乙烯手套有粉及无粉系列以100％全新改良配方的材料，带来比以往

产品更为轻软的感受，同时确保对多种物质和微生物良好的防护。 这是良好感受与

物理特性的平衡，同时是对乳胶手套中蛋白过敏人士的良好替代方案。

·不含DOP及DEHP
·无乳胶蛋臼，相关过敏人士的良好选择
·可用于食品处理，但油脂类食品除外
·有粉及无粉产品可选
·为多种物质提供良好防护
·超软轻柔
·具有良好手感，佩戴舒适
AQL水平1.5 I 2.5 I 4,0可选

High quality products.         优质产品

·符合EN455及EN374相关标准
·符合ASTMD5250相关标准（美国市场产品）
·符合EN455及EN374相关标准
·符合ASTMD5250相关标准（美国市场产品）
·拥有美国食药监局FDA510 (K)注册

产品特性
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Synthetic gloves
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混丁. 合成手套

质量标准

革命性的第四代检查手套，全新的聚氯乙烯基复合材料确保了接近橡胶的弹性手感

与强韧 ＂骨感＇ 。新材料带来全面的防护与敏锐手感，更是乳胶蛋白过敏人士的

上佳之选。

·全新一代检查手套产品
·不含DOP及DEHP
·无天然乳胶蛋臼，极低过敏风险
·接近天然乳胶的舒适手感
·全面的防护性与超强韧性
·增强的敏锐手感
·蓝色、 白色、 紫色粉色等多种流行色
·最具性价比的手部保护方案

High quality products.         优质产品

·符合EN455及EN374相关标准
·符合ASTMD5250相关标准（美国市场产品）

产品特性

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔



OUR 
EXCLUSIVERANGE
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Fujian Jixiang High quality products.         优质产品
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EXCLUSIVERANGE

福 建 集 翔
Fujian Jixiang High quality products.         优质产品

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔



福 建 集 翔
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OUR 
EXCLUSIVERANGE

High quality products.         优质产品
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QUALITY ASSURANCE
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质量保证

产品满足所有已开始和隐含的需求。 在卫生和环

境控制下制造。

卓越的屏障保护。

经过科学测试的手套。

标准化和定制包装。

设备完善的微生物实验室。

最先进的制造检验和包装设施。

Product meets all started and implied needs.  Manufactured under hygiene and environment  control.

Superior barrier protection.  Scientifically tested gloves.  Standardized and Customized Packing.  Well 

equipped microbiology lab. State-of-the-art manufacturing inspection, and packing facilities.

High quality products.         优质产品
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Specifications
现有产品规格
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examining report  butyronitrile

福 建 集 翔
High quality products.         优质产品

国标检测报告医用级丁腈 Nitrile GB 10213-2006

Fujian Jixiang
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examining report butyronitrile
国标检测报告医用级丁腈 Nitrile GB 10213-2006
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examining report butyronitrile
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SGS检测报告医用级丁腈 EN 455

High quality products.         优质产品
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examining report  PVC
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SGS检测报告医用级PVC GB 24786-2009

High quality products.         优质产品
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examining report PVC
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SGS检测报告医用级PVC  EN 455

High quality products.         优质产品
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examining report PVC
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SGS检测报告医用级PVC  EN 455

High quality products.         优质产品
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examining report PVC
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SGS检测报告医用级PVC  EN 455

High quality products.         优质产品
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examining report  PVC

福 建 集 翔
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国标检测报告食品级PVC GB 4806.7-2016

High quality products.         优质产品
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examining report Latex
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国标检测报告医用级乳胶

High quality products.         优质产品

GB 10213-2006
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examining report Latex
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SGS检测报告医用级乳胶 EN 455

High quality products.         优质产品
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examining report Latex
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SGS检测报告医用級乳胶 EN 455

High quality products.         优质产品
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examining report  Synthetic
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国标检测报告医用级混丁 Synthetic  GB 10213-2006

High quality products.         优质产品
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福 建 集 翔
Fujian Jixiang WID ERANGE OF PREMIUM QUILITY 优质产品

examining report  Synthetic
国标检测报告医用级蓝色合成防护 Synthetic  GB 10213-2006
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美标检测报告丁腈手套 ASTM D6319
examining report Nitrile
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美标检测报告乳胶手套 ASTM D3578
examining report Latex
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examining report PVC
美标检测报告PVC手套 ASTM D5250
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examining report Nitrile
EN ISO21420 ISO374  丁腈
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Fujian Jixiang

examining report Nitrile
EN ISO21420 ISO374  丁腈
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examining report Nitrile
EN ISO21420 ISO374 -3 丁腈

Fujian Jixiang
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examining report Nitrile
EN ISO21420 ISO374-3  丁腈
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examining report Nitrile
EN ISO21420 ISO374 -4 丁腈

Fujian Jixiang
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examining report PVC
EN ISO21420 ISO374  PVC
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examining report PVC
EN ISO21420 ISO374  PVC
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PVCexamining report 
EN ISO21420 ISO374 -3 PVC
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examining report PVC
EN ISO21420 ISO374 -3 PVC

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

Alex
Square



examining report PVC
EN ISO21420 ISO374 -4 PVC

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

Alex
Square



examining report Latex
EN ISO21420 ISO374  乳胶
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examining report Latex
EN ISO21420 ISO374  乳胶
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examining report Latex
EN ISO21420 ISO374 -3 乳胶
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examining report Latex
EN ISO21420 ISO374-3  乳胶

福 建 集 翔
Fujian Jixiang

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

福
建
集
翔

Alex
Square



examining report Latex
EN ISO21420 ISO374-4  乳胶

Fujian Jixiang
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欧盟委员会法规（EC)1935/2004

Fujian Jixiang
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欧盟委员会法规（EC)1935/2004
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我们的资质

福 建 集 翔

福建集翔医疗科技有限公司

WID ERANGE OF PREMIUM QUILITY 优质产品
Fujian Jixiang
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WID ERANGE OF PREMIUM QUILITY 优质产品
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我们的资质
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我们的资质
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WID ERANGE OF PREMIUM QUILITY 优质产品
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WID ERANGE OF PREMIUM QUILITY 优质产品
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